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پایان ماجراجویی لژیونر ایرانی در لیگ جزیره

مالمو مشتری جدی قدوس در سوئد
سامان قدوس پس از سه سال همراهی با برنتفورد و حضور در دو لیگ چمپیونشیپ و لیگ برتر در مسیر جدایی از این باشگاه انگلیسی قرار دارد 

و در تابستان با اتمام قراردادش راهی تیم جدیدی خواهد شد. قدوس به عنوان بازیکنی تکنیکی و آینده دار نامش را در فوتبال سوئد مطرح کرد 

و با درخشش در دیدار برابر آرسنال در دور حذفی لیگ اروپا و در ترکیب اوسترشوندس نشان داد که می تواند حرف های زیادی برای گفتن داشته 

باشد. با این حال یک اتفاق تلخ و البته یک تصمیم اشتباه باعث شد تا در مسیر پیشرفتش وقفه ایجاد شود. قدوس که در سال 2018 مشتریان 

زیادی در لیگ های معتبر اروپایی داشت، ابتدا با هوئسکا اسپانیا قرارداد بست اما ناگهان با فسخ آن راهی آمیان فرانسه شد و همین اتفاق باعث 

شد تا با محرومیتی 4 ماهه از فوتبال روبه رو شود. این محرومیت در کنار مصدومیتی بدموقع و همچنین شیوع کرونا لطمه زیادی به فوتبال او زد؛ 

چراکه کرونا باعث تعلیق لیگ فرانسه در میانه های فصل شد و آمیان که در انتهای جدول حضور داشت برمبنای همان جدول راهی لیگ دسته 

دو شد. به این ترتیب قدوس که آینده فوتبالی اش را در خطر می دید با پیشنهاد دوباره برنتفورد که در آن زمان در لیگ چمپیونشیپ انگلیس قرار 

داشت و قبلا هم به دنبال خرید این ملی پوش ایرانی بود، مواجه شد و تصمیم گرفت به آن پاسخ مثبت بدهد. قدوس ابتدا به صورت قرضی راهی 

این تیم شد و در پایان همان فصل و با صعود این تیم به لیگ برتر، قراردادش با این تیم را دائمی کرد. حضور ملی پوشان ایرانی در لیگ برتر در طول 

سال های گذشته چندان موفقیت آمیز نبود و کریم باقری، آندو تیموریان، اشکان دژاگه و علیرضا جهانبخش نتوانستند توانایی های خود را در این 

رقابت ها نشان دهند. قدوس تلاش داشت تا این طلسم را بشکند اما حالا و در پایان دو فصل حضورش، بررسی عملکردش نشان می دهد که او 

هم نتوانسته یک ایرانی موفق در جزیره لقب بگیرد. قدوس در این مدت در 65 مسابقه در لیست تیمش حضور داشت اما فقط 4 بار در ترکیب 

اصلی در لیگ به میدان رفت و در 27 مسابقه )ازجمله جدال دیروز برابر وستهام( به عنوان بازیکن تعویضی راهی زمین شد و در 34 مسابقه نیز 

یک نیمکت نشین بود. یک گل و دو پاس گل در لیگ برتر، 4 پاس گل در جام اتحادیه و 3 گل و دو پاس گل در چمپیونشیپ و یک گل و یک پاس 

گل در جام حذفی حاصل عملکرد او در برنتفورد اســـت که دیروز رســـما از پایان همکاری با این بازیکن در انتهای فصل خبر داد. سایت سوئدی 

فوتبال دایرکت در این باره می نویسد: »برنتفورد رسما اعلام کرد که قدوس در انتهای فصل از این تیم جدا می شود. این می تواند خبر خوبی برای 

مالمو باشد که گفته می شود تمایل به خرید این بازیکن ایرانی دارد. سابقه بازی در لیگ مهمی همچون انگلیس می تواند به او برای موفقیت در 

مالمو کمک کند و تیم سوئدی هم اشتیاق زیادی دارد تا با این بازیکن کار کند. قدوس بازیکنی تکنیکی و باهوش است که سابقه بازی در لیگ 

سوئد را دارد و در این شرایط خرید او می تواند یک قدم مهم برای موفقیت قدوس در فصل بعد باشد.«

دغدغه مالی قرمزها برطرف می شود؟
باشـــگاه پرســـپولیس تا اینجای فصل تقریبا 66 درصد قرارداد بازیکنان و مربیانش را پرداخت کرده است درحالی که طبق قرارداد باید تا قبل 

از پایان فصل با آنها تســـویه حســـاب کند. پرداخت بدهی ها برای گرفتن مجوز حرفه ای بود که باعث شـــد باشگاه پرسپولیس برای پرداخت 

دســـتمزد بازیکنان و مربیانش به مشـــکل بخورد. بعد از بازی پرسپولیس و گل گهر از هفته بیست ونهم لیگ برتر، یحیی غیرمستقیم اشاره به 

این داشت که دوست ندارد تمرکز بازیکنانش قبل از بازی با نساجی متوجه مسائل مالی و عقب افتادن مطالبات شان شود و این بدان معنا 

بود که او از مدیریت باشـــگاه پرســـپولیس انتظار دارد دغدغه شاگردانش را قبل از پایان فصل برطرف سازد. در همین راستا، درویش سخت 

در تلاش است که تا قبل از بازی با نساجی حداقل دریافتی اعضای تیمش را به 80 درصد برساند. او دوست ندارد در صورت ناکامی تیمش 

در بازی آخر، بازیکنی یا مربی در مورد مســـائل مالی حرف بزند و به این خاطر می خواهد دغدغه مالی اعضای تیمش را قبل از اتمام لیگ 

برطرف کند. این در شرایطی است که مدیرعامل باشگاه پرسپولیس هنوز از ماندن خود در این باشگاه برای فصل آینده اطمینان ندارد.

پرسپولیس با 6 بازیکن مازندرانی در قائمشهر
پرسپولیس در آخرین بازی خود در رقابت های این فصل لیگ برتر )لیگ بیست و دوم( عصر روز پنجشنبه به مصاف نساجی قائمشهر خواهد 

رفت. دیداری که پیش بینی می شـــود در حضور پرشـــور تماشـــاگران مازندرانی برگزار شـــود. اما نکته جالب توجه اینکه پرسپولیس ازجمله 

تیم هایی اســـت که بیشـــترین بازیکن مازندرانی را در بین نفرات اصلی خود دارد. نفراتی که بازی در ورزشگاه وطنی را بارها تجربه کرده و در 

اســـتان خود نیز محبوب هســـتند. مرتضی پورعلی گنجی، دانیال اسماعیلی فر، سعید صادقی، امید عالیشاه، مهدی عبدی و فرشاد فرجی 

نفراتی هســـتند که به احتمال خیلی زیاد همه آنها در بازی روز پنجشـــنبه یا در ترکیب اصلی خواهند بود یا اینکه به عنوان بازیکن تعویضی 

به میدان می آیند. در این تیم گئورگی گولسیانی هم سابقه بازی در تیم نساجی را دارد و با ورزشگاه وطنی ناآشنا نیست. در این میان خود 

یحیی گل محمدی هم ســـابقه ســـرمربیگری در تیم نساجی را دارد. او درواقع ســـرمربیگری را در همین تیم و در فصل 1390-1389 لیگ 

آزادگان آغاز کرد و درنهایت با نساجی در رده چهارم جدول قرار گرفت و نتوانست راهی لیگ برتر شود.
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تیم فوتبال آلومینیوم اراک در حالی ابتدای فصل جاری را با نتایجی مطلوب آغاز 

کرد که در ادامه روند نتیجه گیری های این تیم تا حد زیادی سینوسی شده و 

باعث شد تا این تیم رفته رفته از صدر جدول دور شود. حالا در چنین شرایطی 

این صحبت مطرح است که مهدی رحمتی، سرمربی این تیم فصل آینده هم با 

این باشگاه اراکی ادامه می دهد یا خیر. البته طبق شنیده ها اطرافیان رحمتی 

در تلاش هستند تا به جز استقلال، این سرمربی را به سیرجان هم لینک کرده 

و او را جایگزین امیرقلعه نویی کنند. در این خصوص و ســـایر مســـائل مرتبط 

دقایقی با محمد رجائیان، مدیرعامل باشگاه اراکی همکلام شدیم که متن این 

مصاحبه را در ادامه می خوانید. 

در آستانه برگزاری هفته پایانی رقابت های لیگ برتر، وضعیت آلومینیوم چطور 

است؟ از شرایط راضی هستید؟

در هفته پایانی در حالـــی به مصاف فولاد می رویم که اگر می خواهیم در رده هفتم 

جدول بمانیم باید حریف خود را شکســـت دهیم. همچنین با توجه به حمایت های 

شرکت آلومینیوم، سهامداران و هیات مدیره باشگاه بودجه ای از ابتدای فصل مشخص 

شد که در ادامه فصل یک متمم روی آن اضافه شد. با تمام این اوضاع و احوال میزان 

ســـرمایه گذاری ما که به صورت شفاف روی سامانه کدال و شرکت خصوصی سازی 

وجود دارد از بسیاری از باشگاه هایی که در فصل جاری ضعیف تر از ما نتیجه گرفتند 

بسیار کمتر بوده. این در حالی است که ما در چند رشته ورزشی این سرمایه گذاری را 

انجام دادیم و سعی کردیم سقف قرارداد اعضای تیم فوتبال را براساس استانداردها 

مدنظر قرار دهیم و مدل قراردادمان مســـتند و حرفه ای باشد. با توجه به این میزان 

ســـرمایه گذاری در فضایی که قرار شد تا همه ارکان فوتبال شفاف سازی را سرلوحه 

کار قرار بدهند، شرایط راضی کننده است. من الان باشگاهی را سراغ دارم که بالای 

800 میلیارد هزینه کرده اما وضعیت عملکردی اش خیلی هم با ما متفاوت نیست. 

در فوتبال ایران یا باید دغدغه نیفتادن را داشته باشید و نیفتید یا اینکه باید کمرکش 

جدول باشـــید یا سهمیه آسیایی کسب کنید. این در صورتی است که با این میزان 

سرمایه گذاری که برخی باشگاه ها کردند مطلوب آنها حاصل نشده است. 

منظورتان از سایر تیم ها فولاد یا گل گهر که نیستند؟

من اسمی از تیمی نمی آورم. بالاخره رفقای ما در سایر تیم ها هستند و من نمی توانم 

اسمی از باشگاهی بیاورم. 

با این وضعیت مهدی رحمتی در اراک می ماند و با او ادامه می دهید؟

ما از ابتدای فصل با توجه به رضایتمندی ای که از کار مهدی رحمتی نسبت به عملکرد 

وی در 8 دیدار پایانی فصل گذشته از او داشتیم، قرارداد این سرمربی را تمدید کرده 

و برای فصل بعدی نیز در خدمت او خواهیم بود. البته برای رحمتی شرط گذاشته 

بودیم در صورتی که شرایط آلومینیوم در جدول حفظ شده و این تیم تک رقمی شود 

یا تیم به فینال جام حذفی برسد این قرارداد را تمدید خواهیم کرد. بنابراین در ابتدای 

فصل جـــاری برای اینکه حرفه ای عمل کنیـــم قرارداد رحمتی را برای دو فصل دیگر 

تمدید کردیم. یعنی با پایان فصل جاری، این سرمربی برای فصل بعدی نیز سرمربی 

آلومینیوم باقی خواهد ماند. 

در فضایی که ســـاپینتو یک فصل دیگر با اســـتقلال قرارداد دارد، صحبت از 

حضور رحمتی برای فصل بعدی روی نیمکت آبی پوشـــان مطرح شده است. 

از این موضوع خبر دارید؟

من هم این صحبت ها را از دوستان نزدیکی که با هم ارتباط داریم شنیده ام و آنها هم 

همین مسائل را مطرح می کنند. البته ایشان از چند تیم لیگ برتری پیشنهاد داشتند 

که الان اســـتقلال هم به آن اضافه شده است. رحمتی در حال حاضر ناموس و خط 

قرمز ماست! در هر صورت او با ما قرارداد دارد و سرمربی آلومینیوم است اما اگر شرایط 

به گونه ای شود که قرار باشد این سرمربی پیشرفت کند و نظر خودش هم جدایی از 

آلومینیوم باشد، با توجه به قراردادی که برای فصل بعدی با او داریم، رحمتی می تواند 

یک بخشی از پولی که از ما دریافت کرده است را برگرداند و برود. 

این مبلغ چقدر است؟

حدودش را نمی دانم اما اگر بخواهد جدا شود فکر می کنم 60، 70 درصد پولی که 

گرفته است را باید بدهد. 

بند جدایی در صورت پیشنهاد از استقلال هم در این قرارداد وجود دارد؟

خیر، چنین چیزی مطرح نیست. در این خصوص نمی خواهم بیشتر صحبت کنم 

چون از وضعیت باشگاه استقلال خبر ندارم ضمن اینکه تصمیم گیرنده این باشگاه 

نیستم که رحمتی را بخواهم یا نخواهم اما اگر جمع بندی این باشد که او را بخواهند 

و رحمتی هم دوست داشته باشد به این تیم برود، ما در راستای پیشرفت خودمان، 

سرمربی و بازیکنان مان دوست داریم با سایر باشگاه ها وارد تعامل شویم. در این خصوص 

هم این حق را به رحمتی می دهیم. در هر صورت اســـتقلال تیم پرطرفداری است و 

این حق را می توانیم برای سرمربی قائل باشیم. با این حال الان رحمتی با ما قرارداد 

دارد و من به عنوان مدیرعامل باشگاه وظیفه دارم تا از تیمم محافظت کنم. یک وقتی 

هست که کادرفنی ضعف هایی داشته و تیم در معرض خطر است، در این زمان باید 

با تعامل با سرمربی به فکر فضای کاری جدیدی باشیم اما الان شرایط متفاوت است. 

یعنی از رحمتی راضی هستید؟

البته هوادار ما راضی نیست. البته بحث گلایه از من یا رحمتی در کار نیست بلکه چون 

سال های زیادی در لیگ دسته اول بودیم و الان هم 3 سال از حضورمان در لیگ برتر 

سپری می شود هوادار اراکی معتقد است که باید سازوکاری را تعریف کنیم تا شرایط 

بهتر شده و تیم بالا بیاید. تیم ما در این چند سال به خوبی جلوی تیم های بزرگ ایستاده 

و نتیجه لازم را گرفته و این امر به مردم اراک القا شده که تیم آلومینیوم این ظرفیت و 

توانمندی را دارد که به سرعت پیشرفت کرده و در جدول بالا بیاید. البته همین که ما 

رفته رفته داریم اوج می گیریم و پیشرفت می کنیم باید کفایت کند. ضمن اینکه برای 

پیشرفت، بخش عمده آن به مباحث مالی مربوط می شود. کیفیت یک بازیکن یک 

میلیاردی با بازیکن 10 میلیاردی در هر صورت متفاوت است. این در حالی است که 

بازیکنان خارجی ما به خصوص زاپاتا جزء پنج شش بازیکن برتر خارجی لیگ هستند. 

بودجه آلومینیوم در فصل جاری چقدر بود؟

126 میلیارد که یک متمم هم به آن اضافه شـــد که اصل این پول مربوط به قرارداد 

بازیکنان می شد. 

شنیده می شود بازیکنانی مانند زاپاتا و پورحمیدی مورد توجه استقلال قرار 

دارند. از این باشگاه پیشنهادی هم رسیده است. 

هیچ درخواســـت رسمی نرسیده اما درباره پورحمیدی باید عرض کنم که او 3 سال 

قرضی برای ما بازی کرده و باشگاه تراکتور باید درباره این بازیکن تصمیم گیری کند. 

هم خودش و هم ما راغب هستیم با هم ادامه بدهیم. زاپاتا هم دو ساله قرارداد دارد 

و هر باشگاهی او را می خواهد باید پیشنهادش را بدهد تا نسبت به نفع و ضرری که 

متحمل می شویم تصمیم گیری لازم را به عمل بیاوریم.

تلاش اطرافیان رحمتی برای نیمکت گل گهر و استقلال

واکنش مدیر آلومینیوم: باید ۶۰ درصد قراردادش را بدهد
 پورحمیدی دوست دارد با ما ادامه بدهد؛ برای زاپاتا درخواستی نرسیده            با 126 میلیارد هزینه وضعیت مان از تیم های 800 میلیاردی بهتر است

پرونده بدهی فدراسیون به شستا و چک 2 میلیون یورویی که برگشت خورده بود وارد فاز جدیدی شد

فدراسیون دوباره به شستا باخت
ماجرای پرونده طلب شـرکت شسـتا از فدراسـیون فوتبال و در ادامه شـکایت این شـرکت 

بابـت طلـب 2 میلیـون یورویـی خـود کـه بـا انتقـال سـند سـاختمان فدراسـیون بـه آنهـا 

همـراه بـود وارد فـاز تـازه ای شـده و حـالا خبـر می رسـد کـه شسـتا علاوه بر اینکـه به دنبال 

گرفتـن اجـاره بابـت حضـور فدراسیون نشـینان در این سـاختمان اسـت حـالا حتی حکم 

تخلیـه نیـز گرفتـه و بـا اسـتناد بـه آن به دنبـال این اسـت که مهـدی تاج و همکارانـش را از 

سـاختمان سـئول بیرون کند. 

ماجرا به سال 1398 برمی گردد. زمانی که فدراسیون برای تامین دستمزد مارک ویلموتس، 

سرمربی بلژیکی خود دست به دامان شستا شد و 2 میلیون یورو از این شرکت قرض کرد. 

در این بین شستا به منظور بازگشت مبلغ پرداخت شده، علاوه بر تعهد فدراسیون فوتبال 

و تعهد ریاســـت وقت فدراسیون در مکاتبات متعدد، برای استرداد مبلغ ارزی دریافتی به 

نرخ روز تســـویه، یک فقره چک به مبلغ دو میلیون یورو از حساب ارزی فدراسیون فوتبال 

به سررسید 31 فروردین 1399 نیز دریافت کرد. 

پس از اینکه این چک در زمان مقرر پاس نشـــد، شستا دست به اقدامات حقوقی در این 

زمینه زد و نسبت به طرح دعوا برای مطالبه مبلغ دو میلیون یورو در مراجع قضایی اقدام 

کرد. در ادامه و پس از طی مراحل دادرســـی با حضور وکلای فدراســـیون فوتبال، حکم 

محکومیت فدراســـیون به پرداخت مبلغ دو میلیون یورو به انضمام خسارت تاخیر تادیه و 

خسارات دادرسی صادر و پس از طی مواعد قانونی قطعیت یافت. 

در همین راستا، متعاقبا اجراییه صادر و پس از طی شدن تشریفات قانونی اجرای احکام 

مدنی اموال توقیف شـــده کارشناســـی، مراتب ابلاغ و اعتراض قانونـــی و آگهی مزایده 

ساختمان های فدراسیون فوتبال صادر شد و پس از گذشت زمان قانونی ساختمان های 

متعلق به فدراسیون در قبال مبلغ روز تسویه، به نام شستا منتقل و سند تک برگ آنها به 

نام شستا صادر و تحویل شد. 

 حکم تخلیه فدراسیون فوتبال صادر شد!
همه اینها در حالی هستند که حالا براساس شنیده های خبرنگار »فرهیختگان«، حکم تخلیه 

فدراسیون فوتبال توسط این شرکت تحت پوشش تامین اجتماعی صادر شده و نکته قابل 

توجه اینکه به فدراسیون نشین ها اعلام شده است هرچه سریع تر نسبت به تخلیه فدراسیون 

اقدام لازم را به عمل بیاورند. همچنین فدراســـیون باید طبق رای جدید دادگاه، نسبت به 

پرداخت دو سال اجاره بها و رهن ساختمان فدراسیون نیز به شرکت شستا اقدام کند. 

در این بین و بعد از ماجراهای اخیری که بر سر بلوکه شدن واریزی های ویلموتس به وجود 

آمده و فدراسیون را به دردسر انداخته است، حالا مهدی تاج و همکارانش در هیات رئیسه و 

فدراسیون فوتبال با دردسر بزرگ دیگری مواجه شده اند که باید هرچه سریع تر یا فدراسیون 

را تخلیه کرده یا با رایزنی با مقامات بالا فرصت دیگری را برای اجرای حکم بگیرند. 

در واقع برخلاف ادعای فغانپور که گفته بود اصلا شرکت شستا نمی توانست روی این چک 

اقدام و این چک هم نمی  توانســـت فدراســـیون را محکوم کند، حالا همین چک ضمانت 

دردسرســـاز شده و عاملی شده اســـت تا بعد از مصادره ساختمان فدراسیون، حالا حکم 

تخلیه هم صادر شود. 

البته فدراسیون فوتبال در تلاش است تا ساختمانی را در آکادمی تیم های ملی به منظور 

انتقال فدراسیون به این محل احداث کند، اما تا کار به سرانجام برسد زمان زیادی باقی 

مانده؛ ضمن اینکه به صورت طبیعی و عقلانی، بی خیالی نســـبت به منافع فدراســـیون 

فوتبال و نادیده گرفتن آنها نیز می تواند تبعات بسیار بزرگی را برای صاحب منصبان فعلی 

فدراسیون به همراه داشته باشد. 

 یک مدیر فدراسیون: تصمیم گیری نهایی با قضات است
در این زمینه یکی از مدیران فدراســـیون فوتبال به خبرنگار »فرهیختگان« گفت: »پرونده 

تشکیل شده و تازه رای بدوی صادر شده و هنوز کار دارد و باید مراحل دادرسی به صورت 

کامل در نهادهای مختلف از جمله دیوان طی شود. هنوز پرونده در حال رسیدگی هست. 

ما هم مسائلی داریم.« 

وی درباره حکم تخلیه به فدراسیون فوتبال و پرداخت اجاره بهای 2 ساله به شستا گفت: 

»شستا دادخواست داده و تقاضای تخلیه را مطرح کرده اند. همه چیز در مرحله رسیدگی 

است و هنوز اتفاقی نیفتاده است. پرونده ها در جاهای مختلف در حال بررسی است و از 

جانب ما هم تقاضاهایی مطرح شده و اعلام کردیم پول ها را پرداخت کردیم و بدهی نداریم. 

در هـــر صورت قضات درخصوص این پرونده تصمیم گیری نهایی را به عمل خواهند آورد. 

ما طلب خود را به شستا پرداخت کردیم و بدهی نداریم و می خواهیم این پرونده مختومه 

شود چون همه جرایم را به همراه اصل پول پرداخت کردیم.« 

این مدیر درباره اینکه تکلیف سند ساختمان به کجا رسید گفت: »هنوز سند را نگرفتیم. 

موضوعی که مطرح کردیم باید رسیدگی و سپس تصمیم گیری شود.«

 جزئیات بیشتر از پرونده
قبل از اینکه به جزئیاتی از رای صادره دادگاه درباره شـکایت جدید شسـتا از فدراسـیون 

فوتبـال اشـاره کنیـم، بایـد بدانیـد کـه خواسـته های شسـتا از فدراسـیون در ایـن دعـوا 

حقوقـی چـه چیزهایـی بـوده اسـت. در دادخواسـت ایـن شـرکت بـه مطالبـه خسـارت 

دادرسـی، مطالبـه اجرت المثـل امـوال و خلع یـد در موضـوع ششـدانگ پـلاک ثبتـی 

شـماره 6688 فرعی از 70 اشـاره شـده اسـت. شسـتا در دوسـال گذشـته بارها و بارها 

بـا توجـه بـه ماهیـت عمومـی فدراسـیون فوتبـال، تـلاش کـرده ایـن دعـوا را از طریـق 

مذاکـره حل وفصـل کنـد. منتهـا بی توجهـی مدیریـت فدراسـیون در دوره های گذشـته 

و پیچیدگـی پرونـده شـرایطی را فراهـم کـرد که بعد از انتقال رسـمی ششـدانگ سـند به 

شـرکت شسـتا، فدراسـیون هیـچ اقدامـی بـرای حل وفصـل موضـوع یا پرداخـت اجاره و 

رهن و... انجام نداد و به همین ترتیب شسـتا نسـبت به تعیین تکلیف ملک مصادره ای 

خـود اقـدام حقوقـی انجـام داد.  در متـن رای هـم اول به روند رسـیدگی به پرونده اشـاره 

شـده و درنهایـت بـه ایـن موضـوع تاکیـد می شـود کـه خوانده یعنـی فدراسـیون فوتبال 

در ایـن مـدت هیـچ سـند و مـدرک درسـت و قانونـی ای در رابطـه بـا تعیین تکلیف شـدن 

سـاختمانی که توسـط شسـتا مصادره شـده ارائه نداده اسـت و تیم حقوقی فدراسـیون 

یـک شکسـت بـزرگ بـرای فوتبال کشـور بـه ارمغان آورده انـد. در نهایت با اشـاره به مفاد 

قوانیـن مختلـف در متـن رای بـا اشـاره بـه انفعال رسـمی فدراسـیون در ارائه مسـتندات 

آمـده اسـت: »ضمـن احـراز صحـت دعـوای وکیـل خواهـان، )شسـتا( حکـم بـر الـزام 

خوانـده )فدراسـیون فوتبـال( بـه خلـع یـد از ششـدانگ پلاک ثبتـی صدرالاشـعار مورد 

ترافـع موضـوع پـلاک ثبتـی شـماره 6688 فرعـی از 70 بخـش 11 تهـران، و پرداخـت 

هزینـه دادرسـی در حـق خواهـان صـادر و اعـلام مـی دارد.« حـالا فدراسـیون راهـی جز 

خالـی کـردن ملـک شسـتا نـدارد و البتـه راه دیگـر ایـن اسـت کـه ظـرف 20 روز بـه رای 

صـادره دادگاه اعتـراض کنـد و بـرای خـود زمـان بخـرد. ولـی بـا توجـه بـه رونـد کاری 

پرونـده و مسـتندات موجـود اعتـراض فدراسـیون هـم احتمـالا به جایـی نمی رسـد و بعد 

از شکسـت در پرونده هـای حقوقـی مختلـف هـم چـون ایـران نوین، تبلیغـات محیطی و 

پرونـده شـکایت اولیـه شسـتا بـرای مصـادره سـاختمان، این شکسـت را باید بـه عملکرد 

بسـیار بـد وکیـل همیشـه بازنـده فدراسـیون فوتبال اضافـه کرد.

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
خبرنگار گروه ورزش


